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Esityslistan julkaisemiseen mennessä toimielimelle ei ole tullut tiedoksi 
tuotavia asioita. 
 
Lautakunnan jäsenet toivat esiin seuraavia asioita: 
 
Kysyttiin Inkereen leikkipuiston tilanteesta. 

 
Esitettiin huoli siitä, että saako lautakunnan jäsenet riittävästi tietoa 
päätöksenteon tueksi? Paljonko asioita voi kysyä virkamiehiltä lautakunnan 
kokousten välillä? Voidaanko lautakunta-aloitteita tehdä, vaikkei niitä 
tunneta tällä hetkellä hallintosäännössä? Voisi olla aiheellista pyrkiä näissä 
asioissa yhteisen linjan/pelisääntöjen löytymiseen kaikkien lautakuntien 
osalta. 
 
Pohdittiin sitä, olisiko mahdollista laittaa esiin tulleita kysymyksiä jo 
etukäteen Päivi Pölöselle, jolloin hän voisi valmistautua vastaamiseen 
paremmin? 
 
Huolta kannettiin siitä, että vapaa-aikajohtajalla on liian suuri 
tehtäväkenttä. 
 
Toivottiin, että seuraava kokous huhtikuussa olisi jo läsnäolokokous. 
 
 

Esittelijä Sivistyspalveluiden johtaja 
 

Päätösehdotus Merkitään tiedoksi. 
 

Päätös Vapaa-ajan lautakunta hyväksyi päätösehdotuksen. 
 


